
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 7 ze dne 25.4.2023 

Č.j. OUR/81/2023                                                                                     Sp. Zn. 101.2.1  A10 

 

  

Místo konání : Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:05 hod.   

Konec jednání :  19:31 hod. 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Ing. Martina Krystová, Petr Pilař,   

                Markéta Alinová, Ing. Bc. Luboš Rejl. 

                                      

Omluveni: Karel Jandík 

 

Pořad jednání:  

1. Počet přítomných 6 – zastupitelstvo je usnášeníschopné                                                                                                        

2. Zapisovatel: Marie Kučerová 

    Ověřovatelé: Ing. Martina Krystová, Petr Pilař 

                           

3. Program  

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 

3. Kontrola usnesení 

4. Smlouva EKO-KOM 

5. Výběr dodavatele na výměnu lamp veř.osvětlení 

6. Aktualizace Programu rozvoje obce 

7. Různé a diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 6 zastupitelů – zastupitelstvo je usnášeníschopné. Pan Karel Jandík je omluven. 

Přednesl program jednání a ten byl schválen. Uvítal a představil paní Terezu Jansovou, novou 

účetní obce, která nastoupí od 2.5.2023 a přišla se seznámit s průběhem zasedání OÚ. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Marie Kučerová, jako 

ověřovatelé Ing. Martina Krystová a Petr Pilař. Schváleno. 

 

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 



4. Starosta obce předložil ke schválení smlouvu s firmou EKO-KOM, a.s. o spolupráci při 

zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství. Obec dostává odměnu za množství tříděného odpadu. Smlouva je na dobu 

neurčitou s možností výpovědi. Smlouva byla schválena.  

 

5. Výběr dodavatele na výměnu lamp veřejného osvětlení.  Starosta obce informoval, že obdržel 

tři cenové nabídky, nejlevnější od firmy Jiří Krist, Rožnov-Neznášov, která v obci provádí 

opravy osvětlení. Výběr firmy byl schválen.  

 

6. Aktualizace programu rozvoje obce. Starosta obce poděkoval Ing. Martině Krystové a Ing. 

Pavlu Pouznarovi, že se tomu intenzivně věnovali a předal jim slovo. Ing. Martina Krystová 

informovala, že bylo vycházeno ze čtyři roky starého program rozvoje obce, který je na období 

2019 -2024 . Na pracovní schůzce se zastupiteli doplnili změny , např. demografické tabulky, 

aktivity v obci, průmyslové podniky, firmy atd.. Oslovené organizace byly vstřícné a 

poskytovaly potřebné informace. Aktualizace je nutná pro přihlášku do soutěže Vesnice roku 

2023. Aktualizace Programu rozvoje obce byla schválena. 

 

7. Obec Rasošky obdržela dne 24.4.2023 prostřednictvím datové schránky dopis se 16-ti 

přílohami od pana Jiřího Urbana pro zastupitele obce. Je to jeho reakce na upomínku o zaplacení 

místního poplatku za odpadový systém v obci. Pan Urban odmítá uhradit poplatek, protože se 

necítí být občanem České republiky. Zastupitelé vzali dopis na vědomí a přednesli možnosti, 

jak má obec panu Urbanovi odpovědět.  

 

8. Starosta obce informoval o svozu nebezpečného odpadu 29.4.2023. Ve stejný den proběhne 

i sběr velkoobjemového odpadu. Kontejner bude přistaven za bytovkami. Pálení čarodějnic se 

koná v neděli 30.dubna od 18:00 hodin na fotbalovém hřišti.  

 

9. Starosta obce poděkoval nájemcům Sport klubu za uspořádání Velikonoční zábavy, SDH 

Rasošky za uspořádání akce Velikonoční vajíčko a sběr železa a Zahrádkářům za jarní 

přednášku O ostružinách. 

 

10. Starosta obce informoval, že 27.4.2023 proběhne neveřejná pracovní schůzka zastupitelů 

Rasošek, Nového Plesu a Vlkova spolu s investory fotovoltaiky. Znovu se rozvinula diskuze 

s přítomnými občany, stejně jako na minulém zastupitelstvu, jak výstavbě zabránit. Starosta 

obce zopakoval informace, které dosud má. Ing. Martina Krystová vysvětlovala, že nejdříve 

potřebuje informace a potom může hledat způsob, jak tomu zabránit. Ing. Bc. Luboš Rejl 

informoval, že má domluvenou schůzku na MMR, aby měl informace přímo ze zdroje.  

 

11.Diskuze: 

a)  Zastupitelka Markéta Alinová požádala, aby byl vybudován pevný podklad pod kontejnery 

na tříděný odpad v Lumerách. Starosta obce odpověděl, že toto je součástí projektu chodníky 

v ulici Lumera. Dále bylo uvedeno, že zkulturnění všech čtyřech míst ,kde jsou umístěny 

nádoby na tříděný odpad je zahrnuto v programu rozvoje obce. 

b) Pan Bek požádal o snížení rychlosti v ulici u Obecnice, kde se pohybuje mnoho dětí na 

inlinech. Když se koná fotbalový zápas, auta tam jezdí vysokou rychlostí a je nebezpečí úrazu.  

Starosta obce odpověděl, že značka se snížením rychlosti z 40 km/hod na 30 km/hod nic 

nevyřeší. Místostarosta dodal, že obec má smlouvu s městskou policií a že je možnost objednat 

na inkriminovanou dobu měření rychlosti.  



c) Pan Bek požádal, aby před tím než proběhne návštěva poroty související s přihláškou do 

Obce roku, aby obec vyhlásila rozhlasem, že si mají lidé uklidit před barákem, zvláště pak 

stavební materiál.  

d) Pan Červa se zeptal, zda má obec záměr postavit sportovní halu? Starosta obce mu 

odpověděl, že dle projektu je tělocvična umístěna tam, kde v loňském roce bylo postaveno 

workoutové a dětské hřiště s umělým povrchem. Na tělocvičnu existuje stále platné stavební 

povolení, ale projekt je zastaralý a musel by se předělat. Proběhla diskuze o potřebě a využití 

této stavby, která neměla v minulých letech prioritu. Starosta informoval, že momentální 

prioritou obce je vybudování kanalizace. Tato akce i přes vytvořené úspory na několik let obec 

zadluží. 

e) Pan Miroslav Slezák požádal kulturní výbor, aby zorganizoval přednášku s p. Zdeňkem 

Bardonem. Markéta Alinová mu odpověděla, že to ráda zařídí, ale vhodná doba bude až na 

podzim.  

 

Starosta obce poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení č. 7 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 25.4.2023 

 

Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1.  Program jednání:  

               Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

2.  Zapisovatel i ověřovatelé:  

              Pro –6, proti - 0, zdržel se – 0  

 

3.  Smlouva o spolupráci s firmou EKO-KOM, a.s.: 

             Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

4. Výběr dodavatele výměny lamp veřejného osvětlení – firma Jiří Krist, Rožnov-Neznášov:  

             Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 
 

5. Aktualizaci Programu rozvoje obce na období 2019 – 2024 k datu 31.12.2022: 

             Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

 

 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje:    

 

 

 

III.              Zastupitelstvo ukládá:     

 

                                                      

 

IV.  Zastupitelstvo bere na vědomí:  

a) Dopis od pana Jiřího Urbana 

 

 

 

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek …………………… 

 

Ověřovatelé : Ing. Martina Krystová    ……………………... 

 

                      Petr Pilař                       ……………………… 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 27.4.2023 

 

Marie Kučerová ………………… 

 


